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Uprzejmie informuję, że do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów wpłynęła petycja Pana 

dotycząca zmiany przepisów w zakresie przyznawania emerytur.

Na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U z 2014 r. 

poz. 1195) przekazuję ją według właściwości.
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Sz. P. Premier Rady Ministrów 

Mateusz Morawiecki

Al. Ujazdowskie 1/3,

05-077 Warszawa.

Petycja

Zwracam się z prośbą do Pana Premiera o rozpatrzenie nowelizacji rent i 

emerytur, a dlatego opisuję ten swój przypadek, że pracowałem w zakładzie 

państwowym przez 10 lat, a później poszedłem na gospodarstwo rolne po rodzicach. 

Na gospodarstwie rolnym pracowałem przez 35 lat. Przeszedłem na emeryturę w 

wieku 65 lat i myślałem, że dostanę dwie emerytury. Jedną z rolnictwa, a drugą za 

pracę w zakładzie pracy. Dowiedziałem się, że weszła ustawa warunkująca 
otrzymywanie dwóch emerytur z tych dwóch podstaw prawnych. Jednakże po 
złożeniu papierów, wyjaśniono mi, że

nie jestem uprawniony do otrzymywania dwóch emerytur, i jedynie co można 

było zrobić zdaniem urzędników, to doliczyć mi do lat przepracowanych na 

gospodarstwie, te 10 lat przepracowanych w państwowym zakładzie pracy. 

Doliczono mi za każdy rok zaledwie 8 zł brutto. Po 45 latach pracy

nie mogę się z tym pogodzić, że koledzy z roku 

1949 dostają dwie emerytury. Próbowałem znaleźć wsparcie u

miejscowych posłów, lecz wszelkie rozmowy okazywały się bezskuteczne.

Próbuję przeforsować swoje stanowisko już od ponad 

4 lat, a w związku z tym, że wyczerpałem już wszelkie znane mi drogi załatwienia 

mojej sprawy, piszę do Pana, licząc na pochylenie się nad moją sprawą. Sprawa 

uprawnień do podwójnych emerytur dotyczy tylko około 2 % osób uprawnionych do 

emerytur. Zatem moja sprawa nie jest odosobniona i zasługuje na rozpatrzenie,



ponieważ piszę nie tylko w swoim imieniu, lecz całej grupy osób uprawnionych. Wiele 

osób z przedmiotowej grupy, w tym ja to osoby schorowane i często posiadające 

zaświadczenia o byciu inwalidami

Mie rozumiem dlaczego ktoś młodszy ma mieć

dogodniejsze warunki życia na emeryturze niż ja i inni mnie podobni, choć 

przepracowanych lat mamy tyle samo. Liczę na Pańskie zainteresowanie sprawą. 

Zupełnie wystarczającym rozwiązaniem sprawy byłoby zniesienie przesłanki 

urodzenia się po 1949 roku.

Z wyrazami szacunku


